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Motion till Stockholms Innebandyförbund årsmöte 2024 

 

Utnyttja rätten till dubbla lag i distrikts SM 

BAKGRUND 

Stockholms Innebandyförbund är ett av två förbund (Småland-Blekinge IBF är det andra) som har rätten att 

skicka två lag per klass till distriktslags SM. Denna rätt grundar sig i det stora antalet licenserade 

ungdomsspelare i distriktet. I dagsläget väjer Stockholms Innebandyförbund inte att nyttja denna rätt vilket 

ger distriktets talanger en sämre chans till att få samma utveckling och upplevelse som ges till spelare i 

andra mindre distrikt. Detta är särskilt tydligt på tjejsidan där Stockholm dominerar i antalet licenser och 

guldmedaljer på distrikts SM, där man vunnit guld sju av de senaste åtta åren (silver 21/22).  

I andra idrotter med liknande turneringar, till exempel i ishockeyns TV-pucken, så deltar Stockholm med två 

lag (Stockholm Nord och Stockholm Syd). 

Exempel på licenserade spelare födda 2007 för säsongen 2023/2024: 

Pojkar  Licenser Spelare per plats i DSM trupp 

Stockholm IBF 349 17,45 

Västsvenska IBF  215 10,75 

Västerbottens IBF  109 5,45 

Upplands IBF  135 4,95 

Dalarnas IBF  119 5,95 

Skånes IBF  184 9,20 

Flickor 

Stockholm   230 11,50  

Västsvenska IBF  111 5,55 

Västerbottens IBF  108 5,40 

Upplands IBF  72 3,60 

Dalarnas IBF  100 5,00 

Skånes IBF  110 5,50 

Källa: https://www.innebandy.se/om-oss/licensutvecklingen, läst 2024-04-02 
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FÖRSLAG 

Vi föreslår att Stockholms Innebandyförbund börjar utnyttja sin rätt till att skicka två lag per klass till 

distriktslags SM för att ge distriktets spelare samma förutsättningar som ges till spelare från andra distrikt.  

 

_____________________________ 

Pär Fjällman  

Ordförande  

Järfälla Bele IBK 
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